
 

 

REFERAT 

MØTE I SAMARBEIDSUTVALG FOR NORDHORDLAND 

Dato:  17.02.2014 

Sted:  HDS, Møterom Knatten 

Møteleder:  Tord Moltumyr   Referent: Kim Sperstad  

Øvrige tilstedeværende: Anne Sissel Faugstad, Knut Moe,  Kjerstin Fyllingen, Petter Thornam, 

Øystein Moldeklev, Anne-Berit Kolås, Marit Voltersvik, Johan Sandal, Karstein Totland, Geir Lien, 

Hildegunn Bjånes, Odd-Ivar Øvregård, Peter Kubon , Anne Hildegunn Færøy 

Forfall: Åse Nordstrønen, Tonhild Ringås Olsen, Ernst Horgen 

Nr. Innhold 

1/14 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- En av brukerrepresentantene har hatt problemer med å åpne sakslisten. Viktig å gi 

rask beskjed til sekretær ved slik problemer så kan sakslisten evt. sendes ut på papir. 

Vedtak: 

- Godkjent 
2/14 Godkjenning av referat fra forrige møte  

Vedtak: 

- Referat godkjennes uten merknader. 
3/14 Tjenesteavtale 3-5 for rusmedisin og psykisk helsevern 

- Det ble i møte gjort rede for hovedforskjeller mellom utkast til avtale for Bergen 

kommune, og øvrige kommuners allerede inngåtte avtale.  

- Det kom i møte forslag om det ville være hensiktsmessig og mulig å evt. legge til 

punkt som inngår i Bergen kommunes avtale som en retningslinje/vedlegg i øvrige 

kommuners avtale. 

Vedtak: 

- Videre prosess/behandling av denne saken utsettes til etter at Samarbeidsutvalget 

med Bergen kommune har tatt stilling til utkast til ny avtale. 

- Helse Bergen oppfordres inntil videre til å i størst mulig grad utarbeide interne 

rutiner som er likelydende for pasienter uansett hvor disse er hjemmehørende.  
4/14 Mandat og sammensetting av arbeidsgruppe - revisjon/ny tjenesteavtale 8 

- Det pekes på at det framstår som i strid med god faglighet dersom oppgaver, knyttet 

til oppfølging av kvinner der fødselen er i gang, i praksis overføres fra jordmødre til 

legehold i kommunene. Enighet om at dette innspillet videreformidles til  leder for 

arbeidsgruppen, samt til Nordhordlands representant i arbeidsgruppen. 

- Det poengteres på generell basis kommunene må sørge for at relevante kommunale 

råd får informasjon om avtaler som inngås, og at de også må involveres i 

oppfølgingen av hvordan avtaleverket fungerer. 

Vedtak: 

- Framlegg til mandat godkjennes.  
5/14 Orientering om avtalt videre oppfølging av dialogmøte mellom Administrativt 

kontaktmøte og Høgskolene og Universitetet i Bergen 

- På siste Administrative kontaktmøte mellom lederne av samarbeidsutvalgene og 

ledere for HDS og Helse Bergen var dekan for det medisinsk-odontologiske fakultet 

og dekan fra Høgskolen i Bergen (på vegne også av øvrige høyskoler i Bergen) 

invitert med. Fokus for dialogen var hvordan en kunne oppnå et tettere samarbeid 

om forskning og kompetanseutvikling. Enighet om at en i første omgang ville 

prioritere en søknad til Helse Vest om samhandlingsmidler, for å skaffe rom til å 

jobbe systematisk videre med å finne en god felles tilnærming.  



 2 

6/14 Orientering fra Samarbeidssekretariatet om status for oppfølging av tidligere og 

aktuelle saker m.v. 

- Samhandlingsbarometeret er beklageligvis noe forsinket i forhold til tidligere 

formidlete planer. Jobbes med en publisering av løsning så snart som mulig. 

- Etableringen av et Underutvalg for akuttmedisinsk beredskap i Nordhordland er noe 

forsinket, men i prosess.  
7/14 Gjensidig orientering fra partene om pågående eller planlagte prosesser, 

samarbeidstiltak 

- HDS: Er nå i gang med å konkretisere konkret tiltak innenfor rammen av 

Akuttmottakprosjektet. Første tiltak blir å øremerke 3 overleger som skal rullere i 

Akuttmottaket på dagtid. Hensikten er å gi forbedret tilgang til spesialist tidligst 

mulig i forløpet, og også å gi fastlegene bedre tilgang til å konferere med 

kompetente overleger ved HDS om forhold rundt innleggelser. Gis i møtet innspill 

fra kommunalt hold om at det bør informeres om slike tiltak til 

Allmennlegeutvalgene i Nordhordland, og også i Bergen kommune. Fagråd for 

kommuneoverleger i Nordhordland kan også være et aktuelt forum for å 

kommunisere ut omkring slike endringer. Presiseres ellers fra kommunehold at 

fokuset må være på effektivisering for pasientene, og ikke bare på å forbedre flyten i 

sykehuset: Det vil for eksempel si at når pasientene evt. snus i Akuttmottak så må 

videre oppfølging i spesialisthelsetjenesten helst være avtalt, og at dette også må 

kommuniseres tydelig tilbake til fastlege/innleggende lege. 

- Nordhordlandskommunene: 

 Osterøy er i gang med en prosess for å se nærmere på funksjoner knyttet til den 

akuttmedisinske kjeden, og vurderer også blant annet å kjøpe funksjon som 

brannsjef fra Bergen kommune. En har videre fått midler til å utrede felles 

nødetattjenester med andre kommuner, herunder bydelene Åsane og Arna. 

 De 9 samarbeidskommunene har kommunestyrebehandlet og sluttet seg til å 

bygge et felles helsehus i Knarvik på opp til 8000 kvadratmeter. Er for tiden i 

prosess med å skaffe til veie tomt for bygget. Det er under planlegging en 

samling den 8 april for alle som er tenkt inn som leietakere i huset. Helse Bergen 

bekrefter at en for tiden er kjent og fornøyd med den siste utviklingen i saken, 

men at det er nødvendig å opprettholde en god framdrift videre framover.   
8/14 Evt. 

- Det gjøres rede for en del saker som var i fokus på siste møte i IKT-

samhandlingsutvalg, selv om referatet ennå ikke er klart: 16 kommuner utveksler 

per i dag pleie- og omsorgsmeldinger med Helse Bergen. Det har vist seg å gjenstå 

tekniske avklaringer som ennå ikke gjør det mulig å angi en konkret oppstartsdato 

for HDS. Det orienteres om at et legekontor i Bergen vil starte pilotering mot Helse 

Bergen, vedrørende dialogmeldinger mellom leger, og i forhold til interaktive 

rekvisisjoner/henvisninger av laboratorietjenester. Det ble i møtet også diskutert om 

en burde utrede nærmere om sykehusene burde/kunne ta i bruk IPLOS-systemet for 

funksjonsvurderinger, etter modell av Helse Førde. Brukerutvalget i Helse Bergen 

signaliserte at en i så fall ønsket å være svært aktivt involvert i en evt. slik prosess. 

- Det ble stilt spørsmål ved og diskutert i hvilken grad politiske representanter 

opplevde det som nyttig og interessant å være med på møter i Samarbeidsutvalget. 

Oppsummert kunne det tidvis være lærerikt, men det var ikke alltid at en følte at en 

hadde noe å bidra med, ikke minst gitt det detaljnivået som en av og til kunne 

oppleve som uhensiktsmssig. 
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